
هریک از آنها را که می خواهی طلاق بده.

از ضحاک بن فیروز از پدرش روایت است که می گوید: گفتم: ای رسول خدا، من درحالی اسلام آوردم که دو
ق أيتهَمُا شِئتَ»: «هریک از آنها را خواهر همسران من هستند؛ رسول الله صلی الله علیه وسلم فرمودند: «طلَ

که می خواهی طلاق بده».
[حسن است] [به روایت ابن ماجه - به روایت ترمذی - به روایت ابوداوود - به روایت احمد]

فیروز دیلمی رضی الله عنه یکی از صحابه و از اهل یمن بود؛ وی درحالی اسلام آورد که دو همسر داشت که با هم
خواهر بودند. اهل جاهلیت با دو خواهر در یک زمان ازدواج می کردند و در آن اشکالی نمی دیدند. لذا رسول الله
صلی الله علیه وسلم وی را در نگه داشتن یکی از این دو خواهر در نکاح خود و طلاق دادن دیگری مختار نمود. چون

جمع بین دو خواهر در اسلام جایز نیست.
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